
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 13. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BÅ
Mener ministeren – i lighed med sin forgænger – at det i dag er en ”ulogisk
forskel”, at man må ryge på erhvervsskoler, men ikke på gymnasier? Hvad
agter ministeren at gøre for at udligne denne forskel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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